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Geachte Ministers,

Ik vind het onredelijk dat de jacht op de haas en konijn verboden wordt. Mijn 
jachtgebied samen met mijn combinat ligt in zuidwest Friesland. Een heel mooi en 
divers gebied. Dit bestaat uit akkers, weilanden, bos en watergebieden. Als goede 
jager zijnde weet je wat er in je veld speelt en leeft. Dit is met de hazen, konijnen, 
eenden en ook met reeën. Hier draag je zorg voor . Dat houd je bij en je wilt de 
stand mooi en gezond houden in je gebied. Als wij geen hazen jaardoor??? zien 
word er door ons ook geen haas geschoten, je weet hoe je populatie is. En deze wil 
je behouden en een goed jager behoud deze. Dit kan niet geregeld worden in Den 
Haag van achter het glas.

Maar niet alleen zien wij dat er een mooie hazen, konijnen, eenden en reeën stand 
is. Wij zien ook dat de stand van de predators zeer hoog is. Zoals de vos, deze is bij 
ons in grote getalen aanwezig. de kraai en de kauw zijn ook grote rovers op het 
gebied van de jonge hazen predators. En nu dan ook dat de kauw niet bejaagd mag 
worden, dit komt de populatie van de hazen niet ten goede. Ook hebben wij hier te 
maken met de opkomst van de marterhond (wasbeerhond). Dit is ook een echte 
jager. Niet zo zeer op de volwassen hazen, maar op de gemakkelijke prooi, de 
jonge hazen. Ook de andere marterachtigen zit een stijgende lijn in, ze worden 
steeds vaker, met name overdag gesignaleerd. Hier mag nu ook en word ook geen 
actie in genomen. Ook een slechte zaak.

Bij ons in het WBE zijn we druk bezig om de stand van de predatoren naar beneden 
te halen (maar niet uitroeien elk dier heeft een plek in de natuur). Hier zijn de 
Jagers in onze WBE druk mee. Om de populatie van zowel de hazen, konijnen, 
eenden en reeën maar ook weidevogels en watervogels opstand te houden. We 
moeten met z’n allen hiermee aan de slag, maar op een zorgvuldige en welbedachte 
manier . Naar mijn idee is er geen goede onderbouwing voor de besluiten die 
worden genomen, hierbij het verzoek om daar nog eens goed naar te kijken en 
mensen die binnen de regio goed weten hoe het ervoor staat erbij te betrekken.

Met vriendelijke groet,

Wouter Feenstra


